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[bookmark: OLE_LINK2]学术贡献奖获奖名单
一等奖 
无
二等奖
1. 供应链韧性影响因素研究：基于SEM与fsQCA方法
（马潇宇、黄明珠、杨朦晰）
2. Analysis on the effects of global supply chain reconfiguration on China’s high-end equipment manufacturing industry
      （张栩凡、范雪、何明珂）
3. 国际货币金融体系与全球供应链关系的理论分析
（钱宗鑫、王晨曦、王景业）
[bookmark: OLE_LINK1]三等奖
1. 中国产业链对外风险敞口的动态变迁、国际比较与反事实模拟
（丁晓强、葛海燕）
2. Optimal strategies in electric vehicle battery closed-loop supply chain considering government subsidies and echelon utilization
（张文思、朱历、刘秀玉）
3. 安全例外条款的功能演进与司法审查标准——以供应链安全为视角
（杨梦莎）
4. What role does global value chain participation play in emissions embodied in trade New evidence from value-added trade
（王小青、孙兴、Camelia Oprean-Stan）
优秀奖
1. How does knowledge management matter for supply chain resilience ？Mediator of collaborative innovation capability and moderator of social media use
（胡玲玉、华湘露、张良清）
2. 全球价值链下的中国企业“产品锁定”破局-基于产品多样性视角的经验证据
（吕越、邓利静）
3. Applying blockchain technology to ensure compliance with sustainability standards in the PPE multi-tier supply chain
（Bin Wang、Zhiyu Lin、Michael Wang）
4. Inequitable distribution of risks associated with occupational heat exposure driven by trade
（李萌、孟渤、耿涌）
5. 制度型开放与消费者福利增进——来自跨境电商综试区的证据
（张洪胜、谢月星、杨高举）
6. Analysis on the spatial pattern and evolution of China petroleum trade under the dual effect of international oil price and Belt and Road Framework
（Yayao Hua、Bao-Ju Li、Ping Wei）


